
Den har været udlejet 2 gange og resten af tiden har den været til reparation. 

 

Da der er udtrykt et ønske om at der skal findes en ny koordinator til dette område, kigger 

Kredsbestyrelsen på hvilke muligheder der er. 

 

 


